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Zwracam sig z uprzejmq prosbq w imieniu mieszkafic6w

Zawi6la o zrvigkszenie nadzoru nad remontowanym odcinkiem ulicy Grodzkiej

aby na bie2qco uzupelnia6 ubytki w pasie drogouym tzw' ,, dziury w jezdni"

orazocryici| ulicg i chodnik zporozrzucanych kamieni i gruzu.

Ka2dego dnia w czasie remontu potrzeba sprawdzii stan nawierzchni jezdni

i chodnika dla zwigkszenia bezpieczeristwa pieszych i pojazd6w.

Opady deszczu i Sniegu powodujq ukrycie takich ,, pulapek" jak ubltki w jezdni

czy kamienie na ulicy i chodniku. Dlatego na biezqco naleZy dbad o

remontowany odcinek drogi.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie'

Z powa'ianiem


